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ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΕΥΒΟΙΑΣ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
   

Τρίτη  1-7-2025 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

Προς την Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης  

Θέμα: Κτηριακή κατάσταση στο Κέντρο Υγείας Χαλκίδας 

Κύριοι Υπουργοί, 

Το Κέντρο Υγείας Χαλκίδας συστεγάζεται με τον ΕΦΚΑ, σε ιδιόκτητο κτήριο 

του δεύτερου. Η γενική εικόνα του κτηρίου δεν ανταποκρίνεται στις ανάγκες 

μιας σύγχρονης δομής πρωτοβάθμιας φροντίδας υγείας. 

Με την υπ’ αριθμ. 1783/15-11-2023 κοινοβουλευτική μου ερώτηση, είχα θέσει 

υπόψη σας τα προβλήματα που παρουσίαζε η κτηριακή υποδομή του 

Κέντρου Υγείας Χαλκίδας, επισυνάπτοντας μάλιστα και φωτογραφικό υλικό 

που αποτύπωνε με σαφήνεια την κατάσταση σε διάφορους χώρους του 

Κέντρου. 

Συγκεκριμένα, είχαν αναφερθεί περιστατικά κατάρρευσης μέρους της οροφής 

εν ώρα αιμοληψίας, γεγονός που είχε συμβεί σε τουλάχιστον τέσσερις 

διαφορετικούς χώρους του Κέντρου. Υπήρχαν εκτεταμένες φθορές στο 

εσωτερικό, όπως φθαρμένα δάπεδα, αποκολλήσεις σοβάδων και εκτεθειμένα 

καλώδια.  

Παρά το μεγάλο χρονικό διάστημα που έχει μεσολαβήσει, οι συνθήκες 

παραμένουν σε μεγάλο βαθμό προβληματικές και δεν ανταποκρίνονται σε μια 

δημόσια δομή πρωτοβάθμιας υγείας.   

Επειδή το Κέντρο Υγείας Χαλκίδας εξυπηρετεί καθημερινά μεγάλο αριθμό 

πολιτών, 

Επειδή η ασφάλεια και η εύρυθμη λειτουργία των δημόσιων δομών υγείας 

είναι προϋπόθεση για την ποιότητα των παρεχόμενων υπηρεσιών, 
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Ερωτάσθε, 

1.Ποιες παρεμβάσεις έχουν πραγματοποιηθεί από τον Νοέμβριο του 2023 

έως σήμερα για τη βελτίωση της κτηριακής κατάστασης του Κέντρου Υγείας 

Χαλκίδας; 

2. Υπάρχει πρόβλεψη για περαιτέρω τεχνικές εργασίες, ενίσχυση των 

υποδομών ή συνολική αναβάθμιση του κτηρίου; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 

Καζάνη Αικατερίνη 

 




